
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Kobylí 

č. 5 (2/2020) 

Datum: 17. 12. 2020 v 18:00 hodin 

Místo konání: On- line 

Přítomni:  Petr Horáček, Markéta Otáhalová, , Viktor Čiháček, Jan Hladůvka, Jiří Možný, Zdeňka Pálenská,   

Kolářová ? 

Omluveni: Zlata Lejsková, Marie Ondrušová.  

Host: Vlastimil Janda 

Program: 1. Zahájení 

                  2. Schválení programu, jmenování zapisovatele 

                  3. Výroční zpráva školy 

                  4. Různé 

                  5. Závěr                  

Průběh jednání: 

1. Předseda školské rady Viktor Čiháček zahájil zasedání školské rady      

    

2. Školská rada schválila předložený program bez připomínek, zapisovatelem byl jmenován Petr Horáček. 

UŠR05/01 Školská rada schválila program jednání školské rady. 

 

3. Ředitel školy Vlastimil Janda stručně informoval přítomné s výroční zprávou ZŠ Kobylí za rok 

2019/2020. 

UŠR05/02  Školská rada schválila výroční zprávu ZŠ Kobylí za rok 2019/2020. 

 

4. Různé: 

a) Vlastimil Janda informoval přítomné o současné situaci ve škole a současné výuce žáků. Zmínil 

také žáky devátých ročníků a jejich přijetí na SŠ a dotaci na výuku matematiky, českého jazyka a 

cizích jazyků v devátých a osmých třídách. 

 

b) Jiří Možný požádal o informace k volnočasovým aktivitám a kroužkům. 

V. Janda – v současné době jsou všechny tyto aktivity kvůli epidemii zakázané. Kroužky znovu 

začnou, až to situace dovolí.   

 

c) V. Janda informoval o provedených úpravách ve škole. V současné době podává škola ve 

spolupráci s obcí žádost o dotaci na rekonstrukci povrchu tělocvičny a nové žaluzie. Je podána 

také žádost o dotaci na MAP Hustopečsko, na vybavení a zastínění učebny fyziky a chemie.  

 

d) Ředitel školy dále informovat o tom, že na škole přibývá asistentů pedagoga. K dnešnímu dni má 

škola k dispozici 5 asistentů. 

 



 

5. Předseda školské rady s přáním prožití klidných svátků vánočních, ukončil zasedání. 

 

Přílohy : 

Prezenční listina 

Výroční zpráva ZŠ Kobylí 

 

Zapsala: Petr Horáček                                                               Ověřil: Viktor Čiháček, předseda školské rady 

 

 

 

 

               

 

 

                                                                                                                                                                                                                           

                                                                                            


